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MØTEPROTOKOLL  
 

Hovedutvalg for Oppvekst og kultur 
 
Dato: 01.06.2022 kl. 14:00 
Sted: Kommunestyresalen 
Arkivsak: 20/00359 
  
Tilstede:  Ida Storevik Bang, Kristina Pelkonen 
  
Møtende 
varamedlemmer: 

Kenneth Hammari, Jannicke Berg Kristiansen, Siw Andreassen  

  
Forfall:  Merete Kristiansen, Jan Bertheussen, Unni Stenberg 
  
Andre: Ulf Tore Alexandersen, Siv Efraimsen 

Stian Ananiassen – radonmålinger på skolen 
  
 Kenneth Hammari har protokolltilførsel:  
 Protokolltilførsel Hovedutvalg for Oppvekst og kultur 01.06.2022 

 
Det skulle vært gjennomført møte i hovedutvalg for oppvekst og 
kultur 31/5-22. Dette lot seg ikke gjennomføre på grunn av frafall 
fra leder, nestleder og et medlem. 
Dette er ikke heldig for et hovedutvalg og viser hvor sårbar 
gjennomføringsevnen er i hovedutvalget. Dette med tanke på at 
det fra SV og Høyre tidligere er begrunnet at hovedutvalgene er 
viktig med tanke på bredde i de politiske sakene.  
Det viser at det er store utfordringer med å dekke hovedutvalget 
med den bredden det begrunnes med. Det er lite folk å ta av. 
Bredden svekkes også med at utvalgene har medlemmer og 
varamedlemmer som også er representert i formannskap og 
kommunestyre. Man møter sakene i tre ulike politiske organ, 
som gjør at bredden ikke oppnås. 
Samtidig har administrasjonen påpekt at det er utfordrende å få 
gjennomført møter i hovedutvalg på grunn av frafall til møter. Det 
legges ned betydelige ressurser til dette, samt at det er et 
økonomisk aspekt som kanskje ikke utnyttes godt nok. 
 
Kenneth Hammari 
Berlevåg Arbeiderparti 
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SAKSKART  Side 

Referatsaker 

Saker til behandling 

1/22 22/00241-2 Kulturmidler 4 

2/22 22/00362-1 1. tertialrapport 2022 - Oppvekst og kultur 5 

    

 
 
Berlevåg, 01.06.2022 
 
 
Ida Bang 
møteleder 
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Referatsaker 

Utkast – Barnevernsreform – en oppvekstreform – Oppvekstsjefen gikk gjennom 
reformen - Barnevernsreformen tas til orientering. 
 
Årsmelding 2021 RSK Øst-Finnmark – Oppvekstsjefen gikk gjennom årsmeldingen. 
 
 
Leder for utvalget Ida Bang har to saker:  
- Håndtering av radonmålinger på skolen, informasjonsflyt etc. –  
 
FAU har kommet med spørsmål ang. radon på skolen og informasjonsflyt, de savner 
rutiner som fanger opp dette. 
 
Teknisk sjef orienterte om radonmåling på skolen. 
 
- Ordensreglement ved skole – Ordensreglementet har vært tema på personalmøte. 
Det ble enighet om at det gamle føles, til vi har fått det nye klart. Det skal behandles i 
FAU, SU og politisk. 
 
 
Helsesykepleier:  
Hvis elever trenger å snakke med helsesykepleier er det ingen som er ansatt som 
det nå. Elevene tar da kontakt med sosiallærer som hjelper de videre med f.eks. å ta 
kontakt med lege eller andre hjelpeinstanser. Dette er informert til elevene og i tillegg 
henger det oppslag på døra til helsesykepleier om dette.  
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Saker til behandling 

1/22 Kulturmidler 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hovedutvalg for Oppvekst og kultur 01.06.2022 1/22 

2 Formannskapet 07.06.2022 20/22 

3 Kommunestyret 16.06.2022 14/22 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Det settes av kr 100 000,- til kulturmidler. 
 
Beløpet dekkes over disposisjonsfondet.  
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  
Det settes av kr 100 000,- til kulturmidler. 
 
Beløpet dekkes over disposisjonsfondet.  
 
 
[Lagre]  
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2/22 1. tertialrapport 2022 - Oppvekst og kultur 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Hovedutvalg for Oppvekst og kultur 01.06.2022 2/22 

 
 

Forslag til vedtak/innstilling: 
 

1. tertialrapport 2022 for oppvekst- og kultur tas til orientering.  
 
 
Møtebehandling 
 
 
Votering 
Enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  

1. tertialrapport 2022 for oppvekst- og kultur tas til orientering.  
 
 
[Lagre]  
 


